
GREIPSTAD  SKYTTERLAG 
 
 

Referat styremøte torsdag 18.august 2022 Stemtjønn 

Til stede: Svein Jåtun, Bjørn Mølland, Alf Olav Skeivoll, Ole H. Eidså, Henry Øvland, Jon Sigvart Storli, 
Kåre Brekke, Øystein Skisland, Jannike Eidså 
 

Sak: Referat Ansvar 
22-22 
 
 
23-22 
 
 
24-22 
 
 
 
25-22 
 
 
 
 
26-22 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
27-22 
 
 
 
 
 

Godkjenning av innkalling: 
Innkalling godkjent uten kommentarer 

 
Referat forrige møte: 
Referat fra møtet 3.mai godkjent uten kommentarer. 
 
Økonomi: 
Regnskap tom juli ble gjennomgått, stort sett ihht budsjett.   
Regnskap for ny 100m ble også gjennomgått. 

 
Status reguleringsplan Stemtjønn: 
Bjørn orienterte fra siste møte med kommunen, bare positive 
tilbakemeldinger og reguleringsplan kommer opp til behandling 
sannsynligvis i september/oktober i år. 
 
Dugnader fremover: 

- Dugnad på 15m tirsdag 30.august, gjennomgang skiver, 
tømming av bly samt klargjøre messinghylser for levering. 
Montere hyller for bagger hvis det blir tid. Svein kaller inn 
på epost og SMS. 
 

- Dugnad Stemtjønn- avventer til elgskyting er avsluttet, 
torsdag 29.september- rydding, og montasje nye takplater 
100m standplass. Raking nedslagsfelt, påfyll masse, samt 
beskytte kabelrør foran skivevoll. Kjøre vekk søppelsekker 
på 300m standplass. 

 
- Bedriftsarrangement lørdag 27.august, Alf Olav, Bjørn, 

Jannike og Geir bistår arrangementet 
 
Søknad tippemidler: 
Regnskap for oppgradering 100m er ferdigstilt, Svein sørger for at 
søknad blir levert før 1.september. 
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Innendørsstevner høst 2022 
Vi arrangerer stevne under Sørlandskula, samt et karusellstevne, 
kan vurdere ett stevne til i løpet av høst og forvinter. Svein 
fremmer det på terminlistemøte 
 
Terminlistemøte i september 
Svein deltar, i tillegg til 15m stevner i sak 28-12 vurdere et 
dobbeltstevne sammen med Øvrebø. Samt vårt tradisjonsrike   
Greipstadstevne 1.mai. 
 
Tiltak rekruttering 

- Utarbeide arbeidsliste for torsdagstreningen der Jon 
Sigvart får hjelp. Minimum 2 stk på hver trening. 
 

- Sette opp ansvarsliste på tirsdager. Slik at det er opplåst 
når treningen starter senest 17.30.  

 
- Sette opp en treningskarusell for tirsdagstreningene med 

eksempelvis 6 tellende treninger høst og 6 tellende vinter. 
 

- Spre budskapet om at nye og gamle medlemmer er 
velkomne til 15m banen utover høsten 

 
- Få til en reunion av «gamle» unge skyttere, Jannike tar et 

initiativ for å prøve å få det til. 
 
Eventuelt  

- Søke strømstøtte, frist 7.september 
 

- Skyting om dugleiksmerke 23.august 
 

- Skyting om lagspokal 25.august 
 

- Sommeravslutning for alle medlemmer torsdag 
1.september, med uformell konkuranse 100m, samt 
grilling og kos. 
 

- Svein sender henvendelse til banken om videreføring av 
sponsoravtale for de kommende år 
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 Neste møte: 11.oktober i Nodelandshallen Svein 
 

                                                                                     


